
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hrvatski liječnički zbor 
Hrvatsko društvo za kliničku mikrobiologiju 
Prof.dr.sc. Arjana Tambić Andrašević 
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Mirogojska 8, 10000 Zagreb 
 
 
Sastanak Upravnog odbora Društva 
04. travnja 2014.   
Klinika za infektivne bolesti 
Zagreb, Mirogojska 8  
 
 
     ZAPISNIK  

 
Sastanku su nazočili: Abram Maja, Budimir Ana, Bukovski Suzana, Košćak Iva, Ladavac Mirna, Lukić Grlić 
Amarela, Mlinarić-Galinović Gordanu, Payer-Pal Marina, Sušić Edita, Sviben Mario, Tambić Andrašević 
Arjana, Tićac Brigita, Vuković Dubravka 
Izostali:  ðaković-Rode Oktavija, Ivanu Goić Barišić Matica Biserka, Mlinarić-Missoni Emilija, Jasenka Škrlin
       

1. Usvajanje Zapisnika  s 3. sastanka UO HDKM 12. prosinca 2013. 
 

2. Usvajanje Dnevnog reda  sastanka    
 

3. Subspaciijalizacije – 
Rasprava – mogućnost da se oteža rad, 10 godina specijalističkog staža iz odreñenog područja 
kao mogući uvjet, opravdanost krupnih područja- bakteriologija, parazitologija, virusologija ili užih 
područja i interdisciplinarnih;problem u Zavodima koji ne rade za bolnice, da li opcija da model 
specijalizacie bude 5+2 može biti opravdana i svima prihvatljiva. 
Nakon šire rasprave dogovor da se u raspravu involvira katedre, povjerenstvo MZ, članove 
HDKM; Maja Abram izvjestila da je već upućen dopis ministru zdravlja i predložila da se 
kontaktira prof Čikeš te da u ime HDKM Arjana Tambić pošalje anketni obrazac svim članovima 
Društva DA/NE subspecijalizacija i ako DA prijedlog.   

4. DTP 
5. Arjana Tambić obavijestila da je HZZO oformio Radnu skupinu od 10 članova koja bi trebala 

izraditi cijene za sve postupke u Zdravstvu za mjesec dana. Članovi su 2 iz MZ, 3 HZZO, 
HUBOL, HLK, A.Tambić, LJ.Perić, Matijević ginekolog. Radna skupina predložila da se sve 
pripremi u suradnji s Društvima HLZ.  
Zaključak: Edita Sušić šalje tablicu koju je pripremila da se svi mogu očitovati i predlagati.  
Pretrage treba pripremiti standard i dati optimalnu cijenu, voditi računa o amortizaciji, održavanju, 
leasingu...  

6. Razno 
7. Osvrt na CROCMID će biti na Skupštini ali opći zaključak je da su mikrobiolozi bili vrlo aktivni i 

zastupljeni u svim sekcijama kongresa. Prijedlog HDIB da slijedeći kongres bude već 2015. 
godine nije prihvaćen.  

 
 
Tajnica Društva     Predsjednica Društva 
 
Suzana Bukovski     Arjana Tambić Andrašević 

                                                    
 


